
 

 
 
 
VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VALDYBOS POSĖDIS 

PROTOKOLAS 

2024 m. gegužės 8 d. / 2024-05-08 Nr. 013 

Vilnius 

Posėdis vyko 2024 m. gegužės 8 d. 19:00 val., SRA-I 20 

Posėdžio pirmininkė: Smiltė Kiaunytė 

Posėdžio sekretorius: Vėjas Strelčiūnas 

Patikrintas kvorumas: 11 narių.  

1 priedas: Dalyvių sąrašas 

DARBOTVARKĖ: 

1. Darbotvarkės tvirtinimas; 

2. Senato narių aktyvumas 

3. Pirmakursių stovyklų datų rinkimas 

4. SA gimtadienio planai 

5. Užsienio studentų atstovavimo modelis 

6. Privalomų paskaitų įvedimo aptarimas 

7. LSS iniciatyvų fondas 

8. Bendrieji klausimai 

1. SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Darbotvarkė patvirtinta 

 

2. SVARSTYTA. Senato narių aktyvumas 

 Prezidentė kontaktuoja su senato komitetų pirmininkais dėl studentų atstovų senate 

aktyvumo, senato komitetų pirmininkai komentuoja, kad studentų aktyvumas yra ne prastas, 

studentai įsitaukia į sprendimų priėmimą, tačiau posėdžiu lankomumas nėra pats geriausias 

NUTARTA:   

 Pirmininkai pasikalba su senatoriais dėl aktvyumo, nuo šiol senatoriai turės pateikti 

raštišką pasiteisinimą dėl neatvykimo į posėdį. Praleidus du posėdžius iš eilės teikiamas 

įspėjimas, praleidus daugiau nei 5 per semestrą narys yra šalinamas iš savo pareigų. 



 

 
 
 
 

3. SVARSTYTA. Pirmakursių stovyklų datų rinkimas 

 Burtų keliu renkamos  vasaros pirmakursių stovyklų datos 

 

NUTARTA:   

 Išrinktos šios pirmakursių stovyklų datos: 

Nuo 08.12 iki 08.14 – AGAI ir AIF 

Nuo 08.14 iki 08.16 – SF ir AF 

Nuo 08.16 iki 08.18 – KIF ir EF 

Nuo 08.18 iki 08.20 – VVF ir MF 

Nuo 08.20 iki 08.22 – FMF 

Nuo 08.22 iki 08.24 – TIF ir MIX 

 

4. SVARSTYTA.  SA gimtadienio planai 

 Kiekvienas fakultetas turi iškepti tortą kurį turės prie savo stendo ir vaišins dalyvius. 

Taip pat universiteto daliai suskirstytos fakultetų erdvės. Keliamas klausimas, ar fakultetai 

sutinka pravesti veiklas angliškai, jei ateis užsienio studentų. 

NUTARTA:  

  MF, VVF, FMF ir TIF ir universitetas paskolina gimtadienio universiteto daliai 

sėdmaišių, veiklos vykdomos ir anglų kalba esant poreikiui. 

 

5. SVARSTYTA.  Užsienio studentų atstovavimo modelis 

 Prezidentė klausia valdybos, kaip sekasi susirasti užsienio studentų koordinatorius. 

Didžioji dalis fakultetų jau turi išsirinkę tarptautinių studentų koordinatorius, valdyba 

komentuoja kad jau nori siųsti pakvietimus užsienio studentams į susirinkimą, maketas jau yra 

paruoštas ir greitu metu bus galima siųsti pakvietimus. 

NUTARTA: 

 Fakultetuose susitikimas su tarptautiniais studentais suorganizuojamas iki gegužės galo, 

užprotokoluojamas, gauta informacija naudojama kuratorių mokymams. 

 

 



 

 
 
 
6. SVARSTYTA. Privalomų paskaitų lankomumo įvedimo aptarimas 

 Prezidentė klausia valdybos nuomonės dėl to, jog lankomumo klausimas bus aptariamas 

tik USK posėdyje, valdyba mano, kad tokiu būdu siekiama išvengti studentų pasipriešinimo 

šiuo klausimu. Diskutuojami tolimesni veiksmai diskutavimui su administracija dėl privalomo 

lankomumo įvedimo, ar pradėti teikti pasiūlymus ir steigti darbo grupę jau dabar, ar pirma 

išklausyti USK siūlymus ir tuomet formuoti poziciją ir tolimesnius planus.  

 Diskutuojama apie valdybos poziciją dėl privalomo paskaitų lankomumo įvedimo 

(planuojama 50% privalomas). Komentuojama, kad didelė dalis studentų susidurtų su 

problemomis derinant studijas su darbu ar kitomis veiklomis, taip pat keliama problematika, 

kad paskaitų metu didelė dalis informacijos yra tiesiog nuskaitoma nuo skaidrių ir vėliau 

įkeliamos į moodle sistemą, todėl reikėtų kalbėti ne vien tik apie privalomą lankymą bet ir apie 

paskaitų kokybės kėlimą.  

 Aptariamas Vilniaus universiteto pavyzdys, kur studijų tvarkaraštis yra derinamas pagal 

studentų darbo grafikas, taip suteikiant studentams galimybę priderinti darbą prie studijų. 

Aptariamos panašios sistemos sukūrimo galimybės pas mus, tačiau VU turi daug daugiau 

studentų ir daug daugiau srautinių paskaitų, tai sudaro galimybę vykdyti tokį modelį. 

 Prezidentė siūlo susitikti su studijų prorektorė iš anksto aptarti aktualijas šia tema 

diskusijos formatu. 

NUTARTA: 

 Organizuoti susitikimą su studijų prorektore aptarti privalomo paskaitų lankomumo 

klausimą, apsvarstyti tvarkaraščio derinimo prie darbų grafikų galimybę. 

 

7. SVARSTYTA. LSS iniciatyvų fondas 

 FMF pirmininkas pristato LSS projektų mokymuose išgristą informaciją ir pasiūlymą. 

Siūloma parašyti projektą į LSS iniciatyvų fondą pagal horizontalią prioritetinę veiklą 

,,Psichologinės gerovės užtikrinimas aukštojoje mokykloje“. Projektas rašyti jau yra pradėtas 

,siūloma valdybai ir kitiems nariams prisidėti prie projekto rašymo. Pagrindinės projekto idėjos 

yra atlikti tyrimą, kuris paneigtų faktą, jog pas mus universitete yra tik 7 individualių poreikių 

turintys studentai. Siūloma parašyti projektą dabar, veiklas realizuoti rudenį. 

NUTARTA: 



 

 
 
 
 Rašyti ir kurti projektą LSS iniciatyvų fondui, fakultetuose nariai ir komandos apsvarsto 

žmonių, norinčių prisijungti prie projekto rašymo galimybes ir norintys prisijungia. 

 

8. SVARSTYTA. Bendrieji klausimai 

 Pirmakursių stovyklų vadovų skaičius – diskutuojamas vasaros pirmakursių stovyklų 

vadovų skaičius, keliamas pastebėjimas, kad pernai vadovų tam tikrose stovyklose buvo per 

daug ir buvo žmonų kurie neturėdavo veiklos kurį laiką. Pernai nutartas vadovų skaičius buvo 

14, tačiau didžioji dalis fakultetų turėjo daugiau.  

 Valdyba turi susidaryti sąmatas vasaros stovykloms, susidėlioti finansus ir paskirstyti iš 

kokių fondų lėšos bus naudojamos.  

 Laisvės partijos atstovas Remigijus Šimašius norėtų susitikti su studentų atstovais 

aptarti aktualius klausimus, svarstoma, ar toks susitikimas yra aktualus ir reikalingas. Tinkamas 

laikas tokias susitikimui yra gegužės 21 d. Valdyba palaiko susitikimo idėją, pritariama 

susitikimo organizavimui. 

 

NUTARTA: 

 -Stovyklose vadovų turi būti ne daugiau nei 14, neįskaitant fotografo, videografo ir 

infiltruoto asmens.  

 -Fakultetai sudaro vasaros išlaidų sąmatas pagal paruoštas aukštadvario bazės, 

maitinimo ir transporto kainas ir atsiunčia prezidentei. 

 -Organizuoti susitikimą su laisvės partijos atstovu Remigijumi Šimašiumi gegužės 21 

d. 12 val. saulėtekio rūmuose. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas(-ė)           (parašas)                                 Smiltė Kiaunytė 

 
 
Posėdžio sekretorius(-ė)           (parašas)          Vėjas Strelčiūnas 

Priedas Nr. 1 
Dalyvių sąrašas 
 
1.  Smiltė Kiaunytė VGTU SA prezidentė 

2. Vėjas Strelčiūnas VGTU SA viceprezidentas 

3. Viltė Jakštaitė VGTU SA VVF Pirmininkė 

4. Ieva Žutautaitė VGTU SA SF Pirmininkė 

5. Ervin Borkovski VGTU SA FMF Pirmininkas 

6. Donatas Jarmalavičius VGTU SA TIF Pirmininkas 

7. Miglė Česonytė VGTU SA KIF pirmininkė 

8. Karolis Federovičius VGTU SA AGAI Pirmininkas 

9. Vladislav Bogdzievič VGTU SA MF Pirmininkas 

10. Viktoras Jašinskas VGTU SA EF pirmininkas 

11. Arijus Keras VGTU SA AIF pirmininkas 

12. Agna Petkevičiūtė VGTU SA AF pirmininkė 

 
 


